
 
 

 
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
 

  

Hvornår: Onsdag d. 3. september 2014 
 

 

Tilstede: Inge Godsk, Chanette Aalund, Micky Littau, Jette Bjerg, Tina Henriksen 

Dagsorden: 

1. Underskrift af referat fra bestyrelsesmøder for juni og august 

a. Ingen kommentarer 

2. Nyt fra formanden 

a. Allerupgaard vil gerne af med distriktets reoler, så de vil inden for den 

nærmeste fremtid blive flyttet ud til Inge. 

b. Inge får mails om Ambitionsplan 2020 fra DRF, som 29 klubber på Fyn 

mangler at besvare. Vi må konstatere, at det ikke interesserer 

klubberne. Micky skriver på hjemmesiden, at vi henstiller til at besvare 

skemaet.  

c. Næste formandsmøde er 15. september i Middelfart. Inge og Tina tager 

afsted.  

3. Nyt fra kassereren 

a. Micky har lavet små ændringer i budgettet siden sidste møde. Resten af 

2014 skal der være fokus på at spare hvor vi kan.  

b. Micky arbejder i at finde nye sponsorer til hjemmesiden – indtil videre 

uden held.  

4. Nyt fra breddeudvalget 

a. Breddereglementet er udkommet i dag, d. 3. september. De fleste 

klubber vil gerne afholde breddestævner udendørs inden 1. oktober. 

Der er derfor for kort tid til planlægning for klubberne. 

 

 

5. Nyt fra kursusudvalget 



 
 

 
 

a. Chanette har talt med DRF, og fået oplyst, at faktura til kurser først 

krediteres på dagen for kurset, så hvis de aflyses får det ingen 

økonomiske konsekvenser for os. 

6. Nyt fra IT-udvalget 

a. Intet nyt 

7. Nyt fra sportsudvalget 

a. Tjeklisten til mesterskaber skal uddybes til at indeholde den manual for 

præmieoverrækkelserne, vi diskuterede til sidste møde. Vi skal have 

distriktsrepræsentant til alle mesterskaber – det er en del af 

festligholdelsen af mesterskaber.  

b. Mesterskaber – hvordan skal de afvikles? – fordeling mm. Nogle 

mesterskabsarrangører er blevet meget kritiseret, men hvem der får 

hvilke mesterskaber må afgøres på det stævnekoordinerende møde. 

8. Nyt fra ponymåling. 

a. Intet nyt 

9.  Eventuelt 

a. Intet nyt 

 

 


